

International Conference on Applied Nonlinear Dynamics, Vibration and Control (ICANDVC2023)

Dec 4-6, 2023

City University of Hong Kong, Hong Kong, PRC

Acceptance and Invitation Letter

Dear Pange Liu,

International Conference on Applied Nonlinear Dynamics, Vibration and Control (ICANDVC2023) will be held during 4-6 Dec 2023 in the Langham hotel, Hong Kong, hosted by City University of Hong Kong. The conference would focus on topics related to applied nonlinear dynamics, vibration, and control.

We are cordially inviting you to attend this conference and deliver a formal oral presentation on your recent research progress on the following topic:

Analysis and nonlinear vibration control of continuous material with friction disturbance

With this regard, we extend our sincere thanks to your acceptance of this invitation. The conference program and any other information are available or to be announced in the conference website: www.icandvc.com

If you have any additional questions, please feel free to contact the conference secretary at Dr YANG Tao (taoyang@cityu.edu.hk) or

Prof ZHANG Menghua (zhangmenghua@mail.sdu.edu.cn).

Look forward to seeing you in Hong Kong.

Sincerely,

Xingjian Jing Applled Nonlinear Dynamics, National Conference General Chair of ICANDVC2023

Department of Mechanical Engineering

City University of Hong Kong

12 October 2023



非线性动力学、振动与控制国际会议

(ICANDVC2023)

12月4-6日, 2023

香港城市大学,中国,香港

会议邀请函

尊敬的刘盘阁:

由香港城市大学主办的应用非线性动力学、振动与控制国际会议(ICANDVC2023)将于2023年12月4日至6日在香港朗廷酒店举行。会议将集中讨论与应用非线性动力学、振动和控制相关的主题。

我们诚挚地邀请您参加本次会议并做正式的口头报告,关于您最近在以下课题上的研究进展:

连续抗干扰材料的非线性振动分析与控制

我们衷心邀请您出席这次会议,并对您接受这一邀请表示感谢。会议日程和任何其他信息可在会议网站上获得或公布:www.icandvc.com

如果您有任何其他问题,请随时与会议秘书联系

杨涛: Dr YANG Tao (taoyang@cityu.edu.hk) 或

张梦华: Prof ZHANG Menghua (zhangmenghua@mail.sdu.edu.cn).

期待在香港与您相见。

Look forward to seeing you in Hong Kong.

X

Sincerely,

Xingjian Jing

Conference General Chair of ICANDVC2023

Department of Mechanical Engineering

City University of Hong Kong

12 October 2023

景行建

ICANDVC2023 组委会主席

机械工程系

香港城市大学

2023年10月12日